

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a template for writing answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第1页（共6页）

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a structured area for the candidate to write their answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第2页（共6页）

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a structured area for writing answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第3页（共6页）

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a template for writing answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第4页（共6页）

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a template for writing answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第5页（共6页）

广西艺术学院2023年硕士研究生招生调剂复试考试专用纸

The page contains 12 sets of horizontal lines, each set consisting of four parallel lines, providing a template for writing answers during the exam.

注意：考生只能在此面作答，严禁作任何与考试内容无关的标记。考生个人信息只能写在背面，并粘贴条形码。

请单面打印/第6页（共6页）